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Abstract (en)
[origin: DE19511929C1] The support lever (20), swivel-mounted on either the casement (10) or frame (11), is spring-loaded towards the other part
(casement or frame) which has a support part (30). The support lever is joined to a profiled piece (27) which fits into a profiled cut-out section in the
at least one connecting rod (12).The cut-out section has crosswise-pointing shoulders against which the profiled piece abuts when the support lever
is swivelled outwards, and blocks the movement of the connecting rod between positions. The cut-out section has ducts, between the shoulders, with
which the connecting rod passes the profiled piece when the casement is resting against the frame. The support lever is connected to a bearing bolt
on the inner end of which sits the profiled piece and flat profile.

Abstract (de)
Bei einem Beschlag für Fenster und Türen befindet sich zwischen dem Flügel (10) und Rahmen (11) ein Flügelheber (20,30), der aus einem
schwenkbeweglichen Stützhebel (20) und einem Stützteil (30) besteht. Um dem Flügelheber auch noch die Funktion einer Fehlschaltsicherung zu
geben, wird vorgeschlagen, den Stützhebel (20) mit einem drehfesten Profilstück (27) zu versehen, welcher in einen geeignet profilierten Ausschnitt
(40) der Treibstange (12) eingreift und zusammen mit dem Stützhebel (20) mitverschwenkt wird, wenn dieser auf den Stützteil (30) aufläuft und sich
dort abstützt. Das Ausschnittprofil besitzt nämlich Schultern (46), die eine Längsbewegung der Treibstange ausschließen, solange der Stützhebel
(30) in seiner Ausschwenkposition sich befindet. <IMAGE>
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